
Protokół Nr 35 
z posiedzenia Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie odbytego 
w dniu 21 stycznia 2009 roku 

 
Obrady Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Józef Migdałek. 
 
Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przedstawienie informacji dotyczącej zasad funkcjonowania Urzędu Miasta-Gminy 
Stryków, jednostek organizacyjnych oraz zakładu budżetowego. 

2. Przedstawienie informacji dotyczącej organizacji ferii zimowych.  
3. Opiniowanie projektów uchwał. 
4. Sprawy różne.  
Przewodniczący Komisji poinformował, że porządek obrad został skrócony – punkt 1 
będzie zaprezentowany bez jednostek organizacyjnych oraz zakładu budżetowego, w 
punkcie 3 komisja zaopiniuje projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii 
rozwiązywania problemów społecznych w Gminie Stryków na lata 2009-2013.  
Porządek obrad po zmianach został przyjęty jednogłośnie, 5 głosów za, bez głosów 
przeciw i wstrzymujących się.  
 
Ad. 1.  
Pani Anna Sasin Sekretarz Urzędu przedstawiła informacje o zasadach funkcjonowania 
kilku komórek Urzędu: Ewidencja ludności, USC, Świadczenia alimentacyjne rodzinne, 
dodatki mieszkaniowe.  
Informacja została przyjęta przez członków Komisji.  
 
Ad.2.  
Pani Sekretarz poinformowała, że wszystkie placówki oświatowe z terenu naszej Gminy 
przedstawiły harmonogram zajęć w czasie ferii, zajęcia dla dzieci zaplanował także 
Ośrodek Kultury oraz świetlica środowiskowa. 
Przewodniczący powiedział, że wszystkie placówki winny być otwarte, zadaniem nas 
wszystkich jest umożliwienie prowadzenie zabaw, zajęć sportowych. 
 
Ad.3.  
Pani Bożena Chojnacka Kierownik M-GOPS w Strykowie zaprezentowała projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia Strategii rozwiązywania problemów społecznych w Gminie 
Stryków na lata 2009-2013, przyjęcie uchwały jest niezbędne dla ośrodka i gminy w celu 
pozyskiwania środków pozabudżetowych, dokument zawiera podstawę prawną, zasady 
polityki społecznej oraz charakterystykę Gminy, Strategia może się zmieniać.  
 
Przewodniczący Komisji powiedział, że nad dokumentem pracowały osoby, które 
niedługo przebywały w Strykowie, dokument zawiera wiele nieścisłości, informacje z 
Programu Rozwoju Lokalnego Gminy Stryków przepisane zostały z błędami, poza tym 
nie potrzebnie przepisano niektóre informacje i dane do prezentowanego dokumentu. 
Przewodniczący wskazał kilkanaście nieścisłości, niedoróbek, które prosił, aby zostały 
uzupełnione, nad tym dokumentem trzeba jeszcze popracować, Przewodniczący 
powiedział, że nie będzie głosować za tą wersją dokumentu.  
Radny Grzegorz Kozłowski powiedział, że Strategia opracowana jest tak, że trudno będzie 
ją zrealizować.  
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Pani Sekretarz przyznała także, że Strategia zawiera błędy, każda strategia polega na 
analizie SWOT, tutaj widać, że nie wykonywał tego ekonomista. 
Pani Kierownik Ośrodka, poinformowała, że poprawione i skorygowane zostaną błędy, 
zostaną wzięte pod uwagę sugestie Przewodniczącego. Pani Kierownik wycofała projekt 
uchwały, aby został poprawiony.  
 
Przewodniczący Rady Paweł Kasica zaprezentował dwa projekty uchwał w sprawie: 
• Ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet dla radnych, wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej w 
Strykowie; 

• Ustalenia wysokości i zasad wypłacania diety dla Przewodniczącego Rady Miejskiej 
w Strykowie. 

Poinformował, że projekty te i zawarta w nich procentowa stawka unormuje kwestie diet, 
sprawi równomierność wypłaty diet dla wszystkich radnych, wypłata diet ryczałtowych 
będzie solidarną wypłatą za prace radnych, radni pracują nie tylko na komisjach, ale i w 
terenie, mają spotkania i zebrania z mieszkańcami, za dwa posiedzenia komisji i sesję będzie 
przysługiwała dieta, dodatkowe posiedzenie będzie bez diety, nie będzie zwoływanych 
niepotrzebnych posiedzeń Komisji.  
 
Przewodniczący Komisji powiedział, że jeżeli ta sprawa unormuje sposób wypłat i ułatwi ich 
naliczanie oraz unormuje sprawę dodatkowych posiedzeń, to jest za przyjęciem tych 
projektów uchwał.  
 
Przewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie w sprawie wydania pozytywnej opinii 
do projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet dla radnych, 
wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących Komisji Rady 
Miejskiej w Strykowie 
Głosowanie: 4 głosy za, 1 głos przeciw, 0 głosów wstrzymujących się 
 
Przewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie w sprawie wydania pozytywnej opinii 
do projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diety dla 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Strykowie  
Głosowanie: 5 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się 
 
Pani Sekretarz zaprezentowała projekt uchwały w sprawie ustalenia najniższego 
wynagrodzenia pracowników zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych Gminy Stryków 
oraz wyrażenia zgody na ustalenie wartości jednego punktu w złotych dla pracowników 
gminnych jednostek organizacyjnych.  
Przewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie w sprawie wydania pozytywnej opinii 
do w/w projektu uchwały.  
Głosowanie: 5 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się 
 
Pani Sekretarz zaprezentowała projekt uchwały w sprawie wystąpienia o zniesienie urzędowej 
nazwy miejscowości „Niesułkowskie – Działki”.  
Przewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie w sprawie wydania pozytywnej opinii 
do w/w projektu uchwały.  
Głosowanie: 5 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się 
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Ad. 4.  
 
Pani Sekretarz przedstawiła pismo SP ZOZ Przychodnia Rejonowa w Strykowie w sprawie 
zakupu aparatu USG na potrzeby w/w Przychodni, została udzielona odpowiedź, iż może być 
udzielona forma dotacji na określony cel.  
Przewodniczący Komisji powiedział, że musi być spełniony warunek, iż aparat będzie służył 
wszystkim mieszkańcom Gminy, także z drugiego niepublicznego ZOZ-u, plusem jest 
gwarancja dyrektora ZOZ-u w Głownie, o zatrudnieniu na etat obsługi urządzenia, trzeba 
teraz zapewnić sfinansowanie zakupu.  
 
Radny Witold Śliwkiewicz powiedział, że aparat jest potrzebny, nie trzeba jednak kupować 
najtańszego, ani wielofunkcyjnego, trzeba zapytać lekarzy o najczęstsze przypadki chorób.  
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała pismo SP ZOZ Przychodnia Rejonowa w Strykowie 
w sprawie zakupu aparatu USG na potrzeby w/w Przychodni. Komisja widzi potrzebę 
zakupu aparatu USG z przeznaczeniem dla mieszkańców Gminy Stryków. 
Głosowanie: 5 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się 
 
Radny Grzegorz Kozłowski mówił o występie w rajdzie Dakar wychowanka Klubu 
Zjednoczonych, była to niesamowita promocja Gminy Stryków w świecie.  
Przewodniczący potwierdził, że jest to satysfakcja dla nas wszystkich, winny być 
wystosowane podziękowania z Rady Miejskiej za promocję Gminy.   

 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała E. Tomczak. 
 
 
 
 

Przewodniczący Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu,  
Turystyki i Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie  

 
 

   Józef Migdałek  

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


